
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-05-12, § 2 

 

 Tid: 12 maj 2009 kl 16.40 – 17.25 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 25 maj 2009 

  

 

 

Ulla Hamilton Jan Valeskog 

  

 

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ulla Hamilton (m), ordförande  

Jan Valeskog (s) vice ordförande  

 

Berthold Gustavsson (m)  

Tord Bergstedt (m)  

Anna Johansson (m)  

Annika Davidsson (m)  

Inge-Britt Lundin (fp)  

Anders Broberg (kd) §§ 1-19 

Annika Ödebrink (s)  

Jimmy Lindgren (s)  

Birgit Marklund Beijer (s)  

Kajsa Stenfelt (v)  

 
Ersättare: 

 Lars Bengtson (m) tjänstgörande §§ 20-25 

Bo Arkelsten (m)  

Datevig Mardirossian Lönn (m)  

Christoffer Kuckowski (m)   

Anna Manhag (m)  

Inga-Lill Larsson (m)  

Per Johansson (fp)  

Vakant (s)  

Lars Randerz (s)  

Milly Namiro Darlsson (s)  

Margareta Stavling (s)  

Hampus Rubaszkin (mp) tjänstgörande  

Sebastian Wiklund (v)  



  

 
Tjänstemän: 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Fredrik Alfredsson, Louise Bill, Birgitta Björk, 

Andreas Burghauser, Ted Ell, Mats Fager, Lars Jolerus,Ulla Ritzén och Marita 

Söderqvist samt biträdande borgarrådssekreteraren Magnus Thulin från roteln. 

 
 § 2 

Frågor för beredning och information från kontoret 

 

Skrivelse för beredning 

Anmälan görs av inkommen skrivelse till trafik- och renhållningsnämnden enligt 

följande: 

 

1. Hastigheten på Personnevägen respekteras inte, från Kajsa Stenfelt och 

Sebastian Wiklund båda (v). 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslöt att överlämna skrivelserna till trafikkontoret 

för beredning. 

 

 

Fråga angående handikapparkeringstillstånd 

Tjänstgörande ersättaren Hampus Rubaszkin (mp) har anmält en fråga om hur kontoret 

svarat på skrivelse till nämnden från handikapprådet rörande handikapptillstånd. 

 

Skrivelsen är besvarad till rådet och är bifogad för kännedom till nämnden i de 

handlingar som delats på dagens sammanträde. 

 

 

Fråga om återvinningsstation för förpackningsmaterial i Minneberg 

Vice ordföranden Jan Valeskog (s) ställer fråga om varför återvinningsstationen på 

Svartlösavägen är borttagen. 

 

Tjänstemannen på trafikkontoret Marita Söderqvist besvarar frågan. 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden tackar för informationen. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 



  

_________________________________ 

 


